
Protokół z posiedzenia Komisji Porządku Publicznego, 
Ochrony Środowiska i Spraw Komunalnych 

Rady Gminy Suchy Las 
z dnia 26.08.2024 roku. 

 
Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie posiedzenia. 
2. Powitanie przybyłych na posiedzenie Komisji. 
3. Stwierdzenie w ważności posiedzenia Komisji. 
4. Przyjęcie protokołów z poprzednich posiedzeń komisji. 
5. Spotkanie z reprezentantem straży gminnej. 
6. Opiniowanie projektów uchwał.  
7. Wolne głosy i wnioski. 
8. Zakończenie posiedzenia. 

 
Ad. 1 – 3. 

Przewodniczący K. Czaczyk otworzył posiedzenie Komisji Porządku Publicznego, Ochrony 
Środowiska i Spraw Komunalnych, powitał członków Komisji, gości oraz stwierdził 
prawomocność posiedzenia na podstawie listy obecności.  

Ad. 4. 
Protokół z dnia 25.06.2024 roku został przyjęty jednomyślnie. 
 
Ad. 5. 
SG Z. Furmanowska-Kowalska poinformowała członków komisji, że od roku 2013 nie wydawane 
są karty motorowerowe. Należy zdać egzamin kategorii AM przeprowadzany przez Wojewódzki 
Ośrodek Ruchu Drogowego i można tam uzyskać prawo jazdy uprawniające do kierowania 
skuterami z silnikiem do 50 cm3 i hulajnogami elektrycznymi. Jeśli chodzi o karty rowerowe, to 
przeprowadzane są egzaminy. Część teoretyczna leży po stronie szkół podstawowych, a część 
praktyczna odbywa się przy udziale funkcjonariuszy SG. W roku ubiegłym egzamin odbył się w 4 
szkołach podstawowych i przystąpiło do niego 220 uczniów klas IV.  
Jeśli chodzi o przygotowania do okresu wakacji, to w trakcie roku szkolnego patrol SG 
przeprowadza w szkołach i przedszkolach liczne pogadanki na temat bezpieczeństwa w domu, 
poza nim i na wakacjach. 
SG zamyka III kwartał z 750 interwencjami z czego większość dotyczy zagrożeń w ruchu 
drogowym, potem tematyka związana ze zwierzętami.  
Potrzeby SG – samochód pierwotnie przeznaczony do przewozu zwierząt nie nadaje się do użycia.  
 
Radny R. Banaszak przypomniał terminy związane ze składaniem wniosków do budżetu 
 i zasugerował, aby zorganizować spotkanie z komendant SG jeszcze przed terminem składania 
wniosków do budżetu na 2025 rok.  
 
SG Z. Furmanowska-Kowalska poinformowała, że pan Klimczewski razem z komendantem 
sucholeskiej policji objechali wszystkie placówki oświatowe sprawdzając je w zakresie 
bezpieczeństwa dojazdu dzieci do szkół. Jest spora zmiana w organizacji ruchu przy SP1 i będzie 



zamknięte wejście od strony ul. Jagodowej. Patrole SG będzie codziennie rano. Czas pokaże, czy 
nowa organizacja się sprawdzi. 
 
Radna M. Weymann poprosiła, aby SG przyjrzała się przejściu dla pieszych w Chludowie na 
wysokości ul. Poznańska/Szkolna, aby przejście było bliżej szkoły, a nie przy samym 
skrzyżowaniu.  
 
SG Z. Furmanowska-Kowalska odpowiedziała, że poruszy temat z referatem komunalnym.  
 
Radny M. Dziedzic zapytał, czy SG opiniowała nową organizację ruchu na parkingu przy SP1. 
 
SG Z. odpowiedziała, że straż gminna nie opiniowała tej organizacji. Był głos rodziców o 
wprowadzenie nowej organizacji.  
 
Ad. 6. 

• Projekt uchwały w sprawie przyjęcia Regulaminów korzystania z poczekalni dworców 
kolejowych w Złotnikach oraz w Golęczewie. 

 
Radny R. Banaszak zaproponował, aby członkowie komisji nie opiniowali ww. projektu uchwały, 
ponieważ już pojawiły się wątpliwości „co np. w niedzielę”. Nikt z pracowników urzędu na ten 
moment nie może omówił projektu uchwały.  
 
Członkowie komisji jednomyślnie głosowali z nieopiniowaniem projektu uchwały. 
 
Dyskusję nad projektem uchwały przeniesiono na sesję.  
 
Ad. 7. 
Przewodniczący K. Czaczyk przekazał informację, że temat przygotowania szkół do nowego roku 
szkolnego zostanie przedstawiony przez OŚ V. Pałącarz na KOKSiSS.  
 
Radny J. Dudkiewicz oznajmił, że grono mieszkańców seniorów os. Grzybowego i nie tylko 
poprosiło radnego, aby komisja zajęła się linią autobusową, która przebiega przez ul. Sucholeską 
nieopodal przychodni na osiedlu przy tej ulicy. Mieszkańcy proszą o przystanek na żądanie w tym 
rejonie.  
 
Radna M. Weymann zgłosiła potrzebę pojawienia się większej liczby kursów autobusowych 
pomiędzy poszczególnymi miejscowościami gminy, a samym Suchym Lasem.  
 
Radny A. Bartkowiak w temacie bezpiecznego dojścia dzieci do szkół zaznaczył, że 100 metrowy 
odcinek między ul. Topolową, a ul. Nektarową (droga pieszo rowerowa) powinien być zrobiony w 
pierwszej kolejności ze względu na bezpieczeństwo dzieci idących na przystanek.  
 
Radny J. Dudkiewicz oznajmił, że na ten moment nie ma nawet projektu w wyżej wskazanym 
rejonie.  
 



Radni dyskutowali o problemach kadrowych w wydziale budowlano-inwestycyjnym. 
 
Ad. 8.  
Na tym posiedzenie zakończono. 
 
Protokółowała:        Przewodniczący: 

Justyna Krawczyk        Kacper Czaczyk 

 


